
Motion M4 
Föreningen ska verka för sänkt hastighet på byavägen 

 

Bakgrund 

Hastigheten på byavägen är ett gammalt problem i Lerberget. Det är bra att åtgärder har 

vidtagits men de är mer att betrakta som viljeyttring än något som faktiskt sänker hastigheten 

på riktigt. 

Hastigheten har gått ner, men många kör fortfarande för fort, en del väldigt mycket för fort, 

särskilt kvällstid. 

Två av fyra farthinder (vid Lars Påhls väg och Stubbarpsvägen) är för obetydliga för att ha 

någon effekt, och de övriga två ligger så glest (på byavägens början och slut) att 

fartsyndarna gärna gasar på mellan dessa då det ändå är så långt till nästa ”hinder”. 

Att det inte finns farthinder vid förskolan är något av ett mysterium. 

 

Förslag till beslut 

Föreningen ska kraftfullt verka för att kommunen ska bygga farthinder som faktiskt får ner 

hastigheten på hela byavägen, i synnerhet vid övergångsställena. 

 

Eva Canebro 

Per Ljunghall 

Lerbergets byaväg 48 

 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

 

Motionssvar: S4 
Styrelsens svar på motion angående att Föreningen ska verka för sänkt hastighet på Byavägen 

Inskickad av Eva Canebro och Per Ljunghall 

 

Överväganden 

Styrelsen välkomnar motionen. Styrelsen i samråd med kommunen för dialog om åtgärder för att minska risken 

för olyckor. Styrelsen har ständigt frågan om hastighetsdämpande åtgärder på agendan vid varje tillfälle med 

kommunen och styrelsen kommer att tveklöst föra denna dialog vidare. Senast under sommarns byavandring 

var frågan aktuell då kommunens tjänstemän besökte Gamla Lerberget. 

Att minska risken för olyckor i Gamla Lerberget på vägar, vid vattnet och i skogen är en prioriterad fråga. 

 

Styrelsens förslag till beslut  

Att motionen bifalles  

 


